
  

  
Schriftelijke vragen   
  
  
Onderwerp: Stand van zaken zwemvangnet 
  
De Informatienota Stand van zaken zwemvangnet die op 11 maart onderdeel van de ingekomen 
stukken uitmaakt roept bij de fractie van Swollwacht enkele vragen op.  

 

Swollwacht is een groot voorstander van schoolzwemmen en de nota geeft in onze beleving 
onvoldoende inzicht in waarom het vangnet, zoals dat nu is opgetuigd beter en efficiënter is dan 
schoolzwemmen.  

 

• Daarom de vraag aan de wethouder of hij ons dat inzicht kan geven. Wat is de meerwaarde 
van het vangnet t.o.v. schoolzwemmen? 

 

• Tevens is de fractie van Swollwacht benieuwd naar de kosten van het vangnet in relatie tot 
schoolzwemmen. Worden gelden hiermee meer efficiënt besteed dan met schoolzwemmen 
het geval zou zijn? 

 

• De vangnetregeling is bedoeld om te voorkomen dat kinderen de basisschool verlaten zonder 
zwemdiploma, waarom kan dat dan niet gekoppeld worden aan het onderwijsprogramma? 

 

Namens de fractie van Swollwacht, 

 

Silvia Bruggenkamp 

  
 


